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PROTOKÓŁ Nr  XIII/2011 

z XIII  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 27 czerwca 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych 17 radnych. 

Nieobecni radni: Jacek Brynkiewicz, Małgorzata Kuszmar, Stefan Miętki, Krzysztof Zawada.  

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych,  

− otworzył sesję, stwierdził, iŜ Rada Miasta jest prawomocna w podejmowaniu uchwał, 

− przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011rok.  

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "Koszalińska-1" w Szczecinku.  

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu „Pilska” w Szczecinku.  

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Narutowicza II” w Szczecinku.  

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Jezioro Trzesiecko” w Szczecinku.  

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy Lecha Kaczyńskiego rondu przy zbiegu ulic 3-go Maja, Juliana 

Ordona, StraŜackiej i Powstańców Wlkp. w Szczecinku.  

9. Uchwała w sprawie nadania nazwy istniejącemu rondu: Rondo Marszałka Józefa Piłsudskiego.  

10. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Szczecinek pozostającej w trwałym zarządzie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

12. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2012 – 2015.  

13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.  

15. Wnioski i zapytania radnych. 

16. Zamknięcie  sesji. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− w imieniu własnym oraz w imieniu radnego Wiesława Drewnowskiego, jako radni Forum 2010, zgłosił 

wniosek o zmianę w porządku obrad polegającą na wycofaniu projektów uchwał w pkt 8 i w pkt 9, 
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− wniosek uzasadnił tym, Ŝe po raz pierwszy w historii Rady Miasta Szczecinek wnioski o uhonorowanie 

pamięci jakichś postaci zostały złoŜone bez wcześniejszych konsultacji z wszystkimi radnymi i bez 

wcześniejszego uzyskania konsensusu w danej kwestii, 

− podał przykłady innego procedowania Rady Miasta Szczecinek w podobnych przypadkach, gdzie 

dopiero po wcześniejszym uzyskaniu jednomyślności wśród radnych, konkretny projekt uchwały trafiał 

na sesję, 

− gdy konsensu nie było, projektu uchwały nie przygotowywano, 

− w związku z tym, Ŝe obie proponowane uchwały takiego konsensusu wcześniej nie uzyskały, apeluje 

do obu Klubów Radnych i ich Przewodniczących o wycofanie tych projektów z porządku obrad.   

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił zagadnienie prawne, zgodnie z którym, jeśli nawet wycofałby projekty uchwał  

z proponowanego porządku obrad, to i tak musiałby je ponownie wprowadzić na następnej sesji,  

− chyba, Ŝe swoje wnioski wycofałyby Kluby Radnych. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− w związku z udzielonym wyjaśnieniem stwierdził, Ŝe zamiast wniosku formalnego o wycofanie 

projektów wskazanych uchwał tylko apeluje do Klubów Radnych o wycofanie swoich wniosków. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− poprosił o 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz.9:10 zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:20. Obecnych 17 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzielił głosu radnemu Romanowi Matuszakowi. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej:  

− stwierdził, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej jest skłonny rozwaŜyć wycofanie 

zawnioskowanego projektu uchwały, jeŜeli Klub Radnych Platformy Obywatelskiej równocześnie 

wycofa swój projekt. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− wyraził opinię, Ŝe cieszy go taka postawa radnych Wspólnoty Samorządowej, poniewaŜ otwiera drogę 

do honorowania praktyki, o której wspomniał radny Janusz Rautszko, 

− nadawanie nazw ulicom, rondom czy placom jak teŜ przyznawanie honorowych tytułów i odznak 

powinno odbywać się w atmosferze zgody, w atmosferze uroczystej, a nie w atmosferze konfliktu, 
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− zadeklarował wycofanie projektu uchwały zgłoszonego przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej, 

jeŜeli swój projekt wycofa Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej,  oraz jeŜeli radni Wspólnoty 

Samorządowej nie będą wracać do tego tematu przed zbliŜającymi się wyborami parlamentarnymi, 

− proponuje dyskusję w sprawie nazwy ronda przenieść na okres po wyborach, aby nie robić z tego 

tematu kwestii politycznej. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe dotychczas zgłoszone zostały tylko deklaracje wycofania projektów uchwał, 

− zapytał, czy są konkretne wnioski w tej kwestii? 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej:  

− stwierdził, Ŝe ma odmienne zdanie, niŜ radny Paweł Szycko, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej deklaruje wycofanie projektu uchwały z porządku bieŜącej 

sesji, co jednak nie znaczy, Ŝe chce definitywnie wycofać ten projekt, 

− Klub Radnych wycofa projekt uchwały pod warunkiem powrotu do dyskusji na ten temat i wymiany 

poglądów z radnymi. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− prawo nie przewiduje moŜliwości warunkowego wycofania projektu uchwały,  

− w dalszym ciągu nie wiadomo więc, czy Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej cofa ten projekt, czy 

nie, 

− intencją radnych Platformy Obywatelskiej jest to, aby nie dyskutować na ten temat przed wyborami 

parlamentarnymi. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− stwierdził, Ŝe kilka tygodni wcześniej w rozmowie z radnym Andrzejem Modrzejewskim, przy której 

obecny był radny Wiesław Drewnowski, mówił radnemu Andrzejowi Modrzejewskiemu aby nie składać 

takiego wniosku, poniewaŜ wniosek ten nie ma Ŝadnych szans powodzenia, 

− mimo to Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej ten wniosek złoŜył, co świadczy o tym, Ŝe jest to 

element kampanii wyborczej, 

− podtrzymał wypowiedziane wcześniej stanowisko, 

− stwierdził ponadto, Ŝe to nie jest tak, iŜ radni Platformy Obywatelskiej nie znają argumentów radnych 

Wspólnoty Samorządowej i odwrotnie, 

− to argumenty powszechnie znane, dlatego dalsza dyskusja jest zbędna. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przy wniosku formalnym mogą być dwa głosy za wnioskiem i dwa przeciw, 

− dwa głosy za wycofaniem projektów uchwał juŜ były. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− poprosił o 5 minutową przerwę w obradach. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz.9:30 zarządził 5 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:35. Obecnych 17 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzielił głosu radnemu Pawłowi Szycko. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− poinformował, Ŝe w związku z postawą radnego Romana Matuszaka, Klub Radnych Platformy 

Obywatelskiej zmienił stanowisko i nie wycofa swojego projektu uchwały, o którym mowa w pkt 9 

porządku obrad. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe nie zgłoszono formalnych wniosków o zmianę porządku obrad, 

− przystąpił do realizacji kolejnych punktów sesji. 

 

Ad.2.  

Protokół z sesji z dnia 20 czerwca 2011re. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie 17 głosami 

„za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− skierował pytanie do przedstawiciela ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku, na jakie cele były 

przeznaczone dopłaty nie wykorzystane przez tę spółkę? 

 

Tadeusz Stankiewicz Członek Zarz ądu ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśnił, Ŝe były to środki na remonty i ulepszenia zasobów komunalnych naleŜących do spółki lub 

znajdujących się w zarządzie spółki, 

− te same pieniądze zostały przeksięgowane na remonty budynków, chodzi o zapisy księgowe. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/88/2011 

 w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2011rok. 

 

Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącej paragrafu 4 punktu 4,  

− zamiast zapisu: „dla terenów określonych w pkt 15/…/”  powinien być zapis: „dla wszystkich 

przedsięwzięć/…/”, poniewaŜ takiego pkt 15 w tej uchwale nie ma, 

− to pomyłka powstała przy zapisie komputerowym. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały juŜ ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− integralną częścią projektu uchwały jest rozstrzygnięcie o sposobie uwzględnienia zgłoszonych uwag, 

którego wraz z materiałami na sesję jeszcze nie było,  

− czy były jakieś uwagi i jak zostały rozstrzygnięte? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− w dacie wysyłania materiałów na sesję nie minął jeszcze termin do zgłaszania uwag, 

− do końca tego terminu Ŝadne uwagi nie wpłynęły. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do przegłosowania zgłoszonej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę do 

projektu uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/89/2011 

 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zago spodarowania przestrzennego obszaru 

"Koszali ńska-1" w Szczecinku. 
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Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− na ewentualne pytania, czy zostały zgłoszone jakieś uwagi do projektu planu odpowiedziała, Ŝe takich 

uwag nie było. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zapytał, kto występował z wnioskiem o zmianę planu? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− wpłynęły dwa wnioski: od Spółki COMDREV oraz od p. Anny Wachowiak. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/90/2011 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagos podarowania przestrzennego terenu 

„Pilska” w Szczecinku. 

 

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/91/2011 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Narutowicza II” w Szczecinku. 

 

Ad.7.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, 

− w związku z opublikowaniem w Dzienniku Urzędowym poprzednio podjętej uchwały dotyczącej 

zmiany omawianego planu, w paragrafie 1 naleŜy dopisać w nawiasie numer tego Dziennika 

Urzędowego. 

Roman Matuszak radny: 

− plan ten był zmieniany bardzo niedawno, 

− dlaczego tak szybko jest zmieniany ponownie? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprzednio była to zmiana tylko punktowa, a obecnie jest propozycja zmiany kompleksowej, 

− chodzi o uniemoŜliwienie bezładnego zabudowywania jeziora wzdłuŜ jego brzegów, co mogłoby 

nastąpić w oparciu o dotychczas obowiązujący plan, 

− obecnie w Urzędzie zatrudniony jest bardzo dobry projektant, który rokuje nadzieję na przygotowanie 

jak najlepszych rozwiązań. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za udzielone wyjaśnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do przegłosowania zgłoszonej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę  

do projektu uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/92/2011 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Jezioro Trzesiecko” w Szczecinku. 

 

Ad.8.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Janusz Rautszko radny (Forum 2010): 

− w imieniu swoim i radnego Wiesława Drewnowskiego poinformował, Ŝe nie wezmą udziału  

w głosowaniu nad obiema uchwałami w sprawie nadania nazwy rondu. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały  

1 głosem „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” oraz 3 głosach „przeciw”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klub u Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− poinformował, Ŝe uzasadnienie uhonorowania wskazanego ronda imieniem Lecha Kaczyńskiego 

przedstawi radny Andrzej Modrzejewski. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− odczytał uzasadnienie do proponowanej uchwały. 

 

Paweł Szycko radny: 

− uwaŜa, ze jest jeszcze zbyt wcześnie na takie uhonorowanie prezydenta Kaczyńskiego, dlatego 

będzie głosował przeciwko podjęciu uchwały. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− podał przykład prezydenta Gabriela Narutowicza, gdzie juŜ w rok po jego śmierci w Warszawie 

nazwano plac jego imieniem, a wybrany został głosami głównie mniejszości narodowej, 

− zdaje sobie sprawę z faktu, Ŝe postać Lecha Kaczyńskiego budzi ogromne kontrowersje, i Ŝe opinie  

o nim są skrajnie róŜne. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał, Ŝe Gabriel Narutowicz został wybrany głosami lewicy. 

 

Wojciech Knapik (SLD): 

− uwaŜa, Ŝe Rada Miasta Szczecinek powinna nadawać ulicom, rondom czy placom imiona 

mieszkańców zasłuŜonych dla Szczecinka, 

− wraz z drugim radnym z SLD Romanem Miazgą będą głosować przeciwko podjęciu obu uchwał  

w sprawie nadania nazwy rondu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nawiązując do wypowiedzi radnego Andrzeja Modrzejewskiego stwierdził, Ŝe radni Wspólnoty 

Samorządowej wiedząc o tym, Ŝe opinie o Lechu Kaczyńskim „są skrajnie róŜne” mimo to zgłosili 

projekt tej uchwały, 

− uwaŜa, Ŝe obecnie jest za wcześnie na takie uhonorowanie,  

− za kilka lat historycy moŜe potwierdzą, Ŝe radni Wspólnoty Samorządowej mają rację, 

− podał przykłady bardzo negatywnych opinii o Lechu Kaczyńskim, dotyczących pełnienia przez Lecha 

Kaczyńskiego róŜnych funkcji. 

 

 Andrzej Modrzejewski radny: 

− przyznał, Ŝe o Lechu Kaczyńskim Burmistrz powiedział to, co wszyscy wiedzą, 
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− dla  zwolenników tego prezydenta  jest on niemal świętym, dla przeciwników wrogiem publicznym 

numer jeden,  

− radny ma rodzinę mieszkająca w Warszawie, która ocenia Lecha Kaczyńskiego jako prezydenta 

Warszawy bardzo pozytywnie, 

− Lech Kaczyński przyczynił się do rozliczenia osób winnych korupcji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe w tych sprawach nie zapadł Ŝaden wyrok skazujący, 

− wydano natomiast wyroki uniewinniające. 

 

Paweł Szycko radny: 

− Lech Kaczyński to osoba, która dzieli Polskę i Polaków, 

− praktycznie Lech Kaczyński chociaŜ juŜ nie Ŝyje, nadal uczestniczy w Ŝyciu politycznym, 

− radni Platformy Obywatelskiej zgłaszając swój projekt uchwały wskazali osobę,  która nie budzi 

kontrowersji,  

− uwaŜa, Ŝe radni Wspólnoty Samorządowej uŜyli postaci Lecha Kaczyńskiego jako tzw. „mięsa 

armatniego” przed zbliŜającymi się wyborami, co jest niegodne  w stosunku do prezydenta Lecha 

Kaczyńskiego. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe nie spodziewał się tego typu argumentacji, 

− na innej sesji Rada Miasta głównie głosami radnych Platformy Obywatelskiej podjęła uchwałę  

w sprawie przebudowy pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego, takŜe przed zbliŜającymi się 

wyborami. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał, Ŝe obejmując funkcję Przewodniczącego Rady Miasta deklarował dopilnowanie  

nie dopuszczania do upolitycznienia sesji Rady Miasta i dotychczas to się udawało, 

− ma nadzieję, Ŝe wystąpienia polityczne na obecnej sesji to przypadek odosobniony, i Ŝe więcej taka 

sytuacja się nie powtórzy, 

− wracając do merytorycznej dyskusji zwrócił uwagę, Ŝe gdyby w projekcie uchwały wskazano postać 

Gabriela Narutowicza, o którym wspomniał radny Andrzej Modrzejewski, to prawdopodobnie  

nie wzbudziłoby to Ŝadnych emocji ani kontrowersji, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (bez radnego Janusza Rautszko i radnego Wiesława 

Drewnowskiego). 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 4 głosami „za” przy 11 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się odrzuciła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Lecha Kaczyńskiego rondu przy zbiegu ulic  

3-go Maja, Juliana Ordona, StraŜackiej i Powstańców Wlkp. w Szczecinku. Uchwała nie została podjęta. 
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Ad.9.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

− poinformował, Ŝe Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały  

2 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” oraz 0 głosach „przeciw”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej:  

− poinformował, Ŝe Klub Radnych podobnie jak dwóch radnych Forum 2010, nie weźmie udziału  

w głosowaniu nad omawianą uchwałą. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− przedstawił uzasadnienie uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Nie głosowali radni Wspólnoty Samorządowej i radni Forum 

2010. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 9 głosami „za” , przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach  „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/93/2011 

w sprawie nadania nazwy istniej ącemu rondu: Rondo Marszałka Józefa Piłsudskiego. 

 

Ad.10.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. Pozostało obecnych 16 radnych. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/94/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na oddanie w najem cz ęści nieruchomo ści stanowi ącej własno ść 

Miasta Szczecinek pozostaj ącej w trwałym zarz ądzie Miejskiego O środka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 
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Na salę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych ponownie 17 radnych. 

 

Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/95/2011 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

 

 Ad.12.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie, 

− odczytał nazwiska osób proponowanych do składu Zespołu opiniującego, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XII/96/2011 

w sprawie powołania Zespołu Opiniuj ącego kandydatów na ławników do s ądów powszechnych  

na kadencj ę 2012 – 2015. 

 

Ad.13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o zarządzenie nr 69/2011 w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia 

zamówienia publicznego na zadanie pn. „Wykonanie dokumentacji projektowej przerzutu wód 

deszczowych do Wilczego Kanału w Szczecinku”, 

− po co ta inwestycja? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał, Ŝe temat był szeroko omawiany na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, 

− konieczność tej inwestycji wynika z niewydolności kolektora deszczowego przy bardzo duŜych 

opadach atmosferycznych, 

− w znacznej części kosztów uczestniczy spółka KRONOSPAN. 
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Roman Matuszak radny: 

− czy przekierowywanie wód opadowych do Kanału będzie się odbywać w  sposób grawitacyjny, czy  

w sposób wymuszony? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− część będzie w sposób wymuszony a część w sposób grawitacyjny. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za wyjaśnienie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− potwierdziła, Ŝe temat był omawiany na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, 

− uwaŜa za negatywne przekierowywanie ścieków na koszt mieszkańców do jeziora Wielimie.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił radnej uwagę, Ŝe jej wypowiedź jest nie na temat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe wypowiedź radnej jest nieprawdą. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.14. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.15. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Drewnowski radny: 

− nawiązał do swojego wniosku zgłoszonego na którejś z poprzednich sesji, dotyczącego problemu 

parkowania przy ul. Bohaterów Stalingradu, ponownie postulując o rozwiązanie tego zagadnienia. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− w związku z pojawiającymi się wnioskami o przyznanie przez Radę Miasta Honorowej Odznaki 

„ZasłuŜony dla Miasta Szczecinka” zgłosiła postulat, aby Komisja Prawa, Legislacji i Porządku 

Publicznego opracował projekt zasad, na podstawie których takie wyróŜnienie będzie przyznawane,  

z uwzględnieniem jego wyjątkowości. 

Pisemne wystąpienie radnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe podobny wniosek zgłosił juŜ radny Paweł Szycko, i Ŝe zainicjuje prace Komisji w tym 

temacie po wakacjach we wrześniu. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− zgłosiła wniosek o udostępnienie wyników badań wody deszczowej wpływającej do jeziora Trzesiecko 

z okolic ślusarni, za lata 2010-2011 oraz wyniki bakteriologiczne za lata 2009-2011. 

Pisemne wystąpienie radnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− przypomniał, Ŝe są juŜ uchwalone przez Radę Miasta zasady przyznawania Honorowej Odznaki,  

o której mówiła radna Katarzyna Dudź,  

− moŜna te zasady ewentualnie zmodyfikować, 

− zapytał, czy są określone w mieście trasy przejazdów riksz, 

− zgłosił postulat, aby riksze mogły poruszać się tylko w określonych miejscach i określonych 

godzinach.  

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− poinformował o swoim pobycie wraz  gośćmi z zagranicy na Mysiej Wyspie, którą turyści byli 

zachwyceni, 

− podziękował Burmistrzowi oraz pracownikom Urzędu Miasta i słuŜb miejskich za stworzenie na 

Mysiej Wyspie fantastycznych warunków, 

− podziękował za rozwiązanie problemu zgłoszonego przez niego na poprzedniej sesji, 

− zwrócił się do PGK Sp. z o.o. w Szczecinku  z uwagą, Ŝe  w mieście jest zbyt mało  publicznych 

toalet, postulując o zwiększenie ich liczby oraz lepsze oznakowanie toalet juŜ istniejących. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na postulat radnego Wiesława Drewnowskiego wyjaśnił, Ŝe za kilka dni zostanie 

uruchomiona sygnalizacja świetlna na skrzyŜowaniu ul. Bohaterów Stalingradu z ul. Wyszyńskiego  

i ul. Armii Krajowej, i dlatego rozwiązanie zgłoszonego problemu w krótkim czasie jest nierealne. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− poinformowała, Ŝe w/w problem był tematem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, 

która ustaliła, Ŝe wróci do tego tematu po zakończeniu remontu ul. Wyszyńskiego. 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie wniosku radnej Joanny Pawłowicz wyjaśnił, Ŝe Miasto nie prowadzi badań 

bakteriologicznych, i Ŝe w tej kwestii radna powinna zwrócić się do SANEPID-u, 

− wyniki badań wody deszczowej są prowadzone regularnie, znajdują się w PWiK i zostaną radnej 

udostępnione, 

− radny Wojciech Knapik swoje uwagi dotyczące riksz powinien skierować do SzLOT, poniewaŜ nie leŜy 

to w gestii Miasta, rikszami zajmuje się w/w stowarzyszenie, 

− podziękował radnemu  Markowi Ogrodzińskiemu za pozytywne opinie o Mysiej Wyspie, 

− podziękowania te naleŜą się Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego Annie Mista oraz pracownikom 

SzLOT,  
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− na Mysiej Wyspie będzie wkrótce energia elektryczna, efekt będzie oszałamiający, 

− odnośnie toalet miejskich wyjaśnił, Ŝe w sezonie letnim będzie więcej toalet przenośnych, 

− w przyszłorocznym budŜecie zaplanowane zostanie postawienie dodatkowej toalety miejskiej, takiej 

samej jaka znajduje się przy ul. Zamkowej. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− stwierdził, Ŝe na świecie odchodzi się od stosowania toalet przenośnych typu TOY TOY, 

− poza tym moŜna korzystać z toalet znajdujących się w lokalach. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− toalety przenośne ustawia się tam, gdzie nie ma dostępu do innych toalet,  

− sytuowanie stałej całorocznej toalety np. przy Polskim Wale byłoby bezsensowne. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe toalety w lokalach nie są ogólnodostępne, poniewaŜ słuŜą klientom lokali. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe porządek sesji został wyczerpany, 

− poinformował, Ŝe następna sesja odbędzie się pod koniec sierpnia lub na początku września, chyba 

Ŝe zajdzie konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej, 

− zamknął obrady. 

 

Obrady zakończono o godz.10:50. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


